

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: Bindar for Islamic Finance Name of Sukuk: Mudaraba-12101352601111 Date: 25-06-2026 03:45:07 PM Subject: Invitation to attend the first Meeting of the Sukuk owners' group	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: بندار للتمويل الإسلامي اسم الصكوك الإسلامية: مضاربة-12101352601111 التاريخ: 25-06-2026 03:45:07 PM الموضوع: دعوة لحضور الاجتماع الأول لمجموعة مالكي الصكوك
The Board of Directors of Bindar for Islamic Finance invites Sukuk owners' group to attend the first Meeting of the Sukuk owners' group, which will be held at 11:00 on 30-06-2026 at Online to discuss the following matters:	يسر مجلس إدارة بندار للتمويل الإسلامي دعوتكم لحضور الاجتماع الأول لمجموعة مالكي الصكوك والمنوي عقده في تاريخ 30-06-2026 الساعة 11:00 في الكترونيلا وذلك لمناقشة جدول الأعمال التالي:
Whether the meeting was postponed: Yes	ما إذا تم تأجيل الاجتماع: نعم
Date of postponed meeting: 18-06-2026	تاريخ الاجتماع المؤجل: 18-06-2026
Subject:	الموضوع:
Election the sukuk owners' committee:	انتخاب هيئة مالكي الصكوك.
Bindar for Islamic Finance Company, the issuer of the Mudarabah Sukuk, invites the esteemed Sukuk holders to attend the First Meeting of Sukuk Holders' Assembly, scheduled to be held on Tuesday, 30 June 2026 at 11:00 am, Online, for the purpose of electing the Sukuk Holders' Committee accordance with the applicable laws, regulations, and relevant instructions. The meeting link will be sent to the email address registered with the Company	تشرف شركة بندار للتمويل الإسلامي المساهمة العامة المحدودة، بصفتها الجهة المصدرة لصكوك المضاربة، بدعوة السادة مالكي الصكوك لحضور الاجتماع الأول لمجموعة مالكي الصكوك، والذي سيعقد يوم الثلاثاء الموافق 2026/6/30 الساعة الحادية عشر صباحاً بواسطة وسيلة الاتصال المرئي والالكتروني، وذلك لغايات انتخاب هيئة مالكي الصكوك وفقاً لأحكام القانون والأنظمة والتعليمات ذات العلاقة، حيث سيتم ارسال رابط الاجتماع عبر البريد الالكتروني المسجل لدينا.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Dana Ahmad	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Dana Ahmad